
Referat fra styremøte 25-01 HSSK

Tid:                 5. februar 2025

Sted:               Sola Sjø. Mimrehallen

Tilstede:        Einar Kverneland, Hadle Eide Dahle, Øyvind Breda, Dag Johansen, Mia Koløy

Kopi: Hans Alnes

Saksliste:

1. Referat fra møte 1. 2025 
2. Medlemsstatus 
3. Økonomi 
4. Agendapunkter behandlet på styremøtet (7-15) 
5. Neste møte 
6. Referat. Referat nr. 11 2024 godkjent 
7. Medlemsdatabasen viser 140 betalende/nye medlemmer etter (1.9.24). 7 medlemmer har 

ikke betalt for 2024 og skal strykes ???. 
8. Økonomi. Årsregnskap legges frem på Årsmøtet 
9. Julebordet 2024: Eventuell tilbakebetaling for de som ikke møtte/meldte avbud tas når 

faktura fra Sola Strandhotell er mottatt (Dag). 
10.Årsmøte 2025. Årsmøtet gjennomføres i følge statuttene og utsendt agenda og vedlegg. 

Siste «finpuss» av budsjettforslag blir lagt fram på årsmøtet 
11.Aktiviteter.  1. Besøk på Flymusset etter oppdatering av utstillingene er av interesse. Dag 

tar kontakt via venneforeningen. Dag har avtalt at vi besøker museet til våren, når det blir 
«varmere i været. 2. Vi bør få til en lignende informasjon med Helikopter Service igjen. Tore 
Villard var hos oss 4. oktober 2023. Einar tar kontakt med Tore. 

12.Tur 2025: Øyvind har en «skisse» til tur 25.-28. juni presenteres på fellesmøte. 
13.Eventuelt: Hadle ble utfordret av Helge Nilsen om når HSSK ble dannet. Vi har nå fått tak i 

referater fra de første «offisielle» møtene fra 2000 og utover. Arbeidet med å hente inn 
informasjon/kontaktpersoner er startet. Hadle holder i dette foreløpig. Hans arbeider med å 
strukturer referatarkivet til eget arkivområde. Arkivet er mer av historisk verdi og bør derfor 
lagres på eget område. De fleste gamle referatene er nå scannet. Referatene og informasjoner 
fra de første årene opp til 2014 er limt inn egen perm og bør ikke tas fra hverandre, de 
ansees å ha historisk verdi som en helhet. 

14.Nye medlemmer: Det er liten/ingen informasjon om HSSK fra HS/HeliOne når ansatte går 
av med pensjon. Et forslag er at Einar tar kontakt med Rune Tallaksen (HR ansvarlig på 
konsernnivå) om å får dette formalisert i HR. En annen mulighet er foreningene i de 
respektive selskapene. Diskuteres på neste møte 

15.Hjemmesiden: Det er inntrykk at vår hjemmeside brukes lite av medlemmene. Vi hadde en 
kort runde på hva vi eventuelt kunne gjøre for å få den mer «attraktiv og dynamisk». 
Nyhetsside ?. 

16.Supplering til kantinedriften.  Hadle supplerer nødvendig til kantina til møtet 5. mars. 
17.Vinlotteriet. Går sin gang med godt supplement til klubbens økonomi 
18.Neste møte: 5. mars 2025.  
19.Hadle sender ut kort agenda til styremøtet i forkant av neste møte. 

Hadle Eide Dahle



Sekretær

FELLESMØTE:

Årsmøtet gjennomført

Smørbrød og kaffe servert etterpå

Øyvind orienterte om tur i juni

Vinlotteri gjennomført som vanlig.

48 medlemmer møtte

 

Referat fra styremøte 25-00 HSSK

Styremøte  januar 2025 gikk ut p.g.a. av kollisjon med Braathens Seniorklubbs møte. De hadde 
skriftlig avtale om møte den dagen og vi trakk oss.

Fellesmøtet ble også avlyst.


